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Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over het doden van gezonde kalveren (ingezonden 
21 oktober 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Boeren klem door kalveroverschot»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het feit dat, ondanks het plan van de sector dat u op 
17 maart j.l. is aangeboden2, nog altijd 1% van de kalfjes onnodig naar de 
slacht gaat? 

Vraag 3
Kunt u verklaren waarom het plan van de sector niet werkt en er nog altijd 
onnodig 10.000 kalfjes per jaar geslacht worden? 

Vraag 4
In hoeverre zijn melkveehouders en handelaren verplicht zich aan het 
sectorplan om kalfjes indien nodig nog één of twee weken extra te laten 
groeien, te houden? Indien dit niet verplicht is, zou het wellicht (een deel van) 
de oplossing zijn om dit als officiële regelgeving voor te schrijven en te 
verplichten? Bent u bereid dit te doen? Zo ja, op welke termijn en welke 
wijze? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid, aangezien de sector het probleem zelf niet effectief aan kan 
pakken, verdere actie te ondernemen om te voorkomen dat in de toekomst 
nog langer onnodig kalfjes worden geslacht? Zo ja, welke actie gaat u 
ondernemen? Zo nee, waarom niet?

1 Noordhollands Dagblad, 19 okt. 2016
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2015–2016, nr. 2011
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